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Protokół Nr XXXV/17 
Z SESJI RADY GMINY DĄBRÓWNO 

z dnia 24 maja 2017 roku 

 

1. Otwarcie nastąpiło o godz. 1300, zamknięcie 1605. 

Na posiedzeniu podjęto 8 uchwał od Nr XXXV/200/17 do Nr XXXV/207/17. 

Zaproszenie stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Radni wg listy obecności – załącznik nr 2 

2. Sołtysi wg listy obecności – załącznik nr 3 

3. Piotr Zwaliński – Wójt Gminy Dąbrówno 

4. Dorota Szczurowska – Zastępca Wójta Gminy Dąbrówno 

5. Danuta Tupaj – Skarbnik Gminy Dąbrówno 

6. Grażyna Halkiewicz – Sekretarz Gminy Dąbrówno 

7. Joanna  Żarczyńska – Inspektor UG Dąbrówno 

8. Marcin Ignatowski – Radca Prawny 

9. Przedstawiciele Stowarzyszenia Straży Ochrony Przyrody i Praw Zwierząt, Leszcz 

10. Andrzej Waszczyszyn – Radny Rady Powiatu Ostródzkiego 

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Pan Andrzej Krzemiński powitał zebranych, odczytał proponowany 

porządek obrad, w posiedzeniu uczestniczyło 14 Radnych na 15 osobowy skład Rady w 

związku z czym obrady były prawomocne. 

Kontynuując Przewodniczący złożył wniosek o przeniesienie prezentacji dot. działań 

Stowarzyszenia Straży Ochrony Przyrody i Praw Zwierząt działających na terenie naszej 

gminy na początek obrad. 

Wójt złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad uchwały z pkt. 4, lit. d) w sprawie ustalenia 

stawek kosztów eksploatacji pomieszczeń wykorzystywanych w celu realizacji zadań  
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e-klubów w ramach projektu „E-kompetencje bez barier” nr POPC.03.01.00-00-0007/16 oraz 

zasad korzystania z nich z powodów technicznych. 

Przewodniczący Rady poddał wnioski pod głosowanie. 

• Głosowanie (przeniesienie prezentacji Stowarzyszenia na początek obrad): 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

• Głosowanie (zdjęcie z porządku obrad uchwały z pkt. 4 lit. d) 

za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

Przedstawiciel Stowarzyszenia Pani Aldona Nowakowska poinformowała o działaniach, 

jakie podejmowane są przez stowarzyszenie. Przedstawiona została prezentacja fotograficzna 

ilustrująca prace członków stowarzyszania oraz  fotografie zwierząt, które trafiły pod ich 

opiekę. Ilustracje przedstawiały niewłaściwe warunki bytowe, w których przebywały 

bezbronne zwierzęta. 

Zmiana składu Rady z 14 na 15. Na obrady przybył Radny Pan Michał Mielczarek. 

Udzielony został głos przedstawicielowi TOZ w Ostródzie Pani Danucie Pietrowicz, która 

pozytywnie wypowiedziała się na temat współpracy ze Stowarzyszeniem z/s w Leszczu, 

gmina Dąbrówno. Poinformowała, jakie prace według Jej oceny wymagają doprecyzowania 

w celu dalszej, jeszcze lepszej opieki nad zwierzętami.  

Po zakończonej prezentacji Wójt Gminy Pan Piotr Zwaliński podziękował Prezesowi 

Stowarzyszenia za wytrwałość w działaniach i trud włożony w ich realizację. Dodał, że 

niektóre interwencje polegające na odebraniu zwierzęcia właścicielom zapewniającym złe 

warunki bytowe swoim pupilom mają swój finał w Sądzie. 

Pani Aldona Nowakowska zwróciła się do Rady Gminy z prośbą o zwiększenie  środków 

finansowych z przeznaczeniem na potrzeby stowarzyszenia, ponieważ wydatki bieżące 

przekraczają zaplanowane środki.  

Wręczone zostały drobne upominki w ramach podziękowań dla osób, które okazały wsparcie 

dla podopiecznych Stowarzyszenia.  

 

 



3 
 

Ad. 3 lit. a) Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Dąbrówno za 2016 rok wraz z 

informacją o stanie mienia komunalnego . 

Zebrani zostali poinformowani, że niniejsze sprawozdanie zostało przekazane Radnym w 

ustawowym terminie. W sprawozdaniu pokazano poziom realizacji podatków i opłat 

lokalnych, oraz wysokość i poziom realizacji dochodów i wydatków gminy za 2016 rok.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Krzemiński poinformował, że na podstawie art. 

267 z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (tj. Dz. U. z 2016 r., poz. 1870 z późn. 

zm.) Wójt Gminy Dąbrówno Zarządzeniem Nr Or.0050.16.2017 z dnia 24 marca 2017 roku 

przyjął roczne sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Dąbrówno za 2016 rok. 

Sprawozdanie to wraz ze wszystkimi załącznikami wymaganymi prawem, zostało przekazane 

Radzie Gminy Dąbrówno oraz przesłane do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w 

celu wydania opinii. 

Sprawozdanie to było przedmiotem obrad Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówno. 

Komisja szczegółowo analizowała sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy za 2016 rok. W 

dniu 27 kwietnia 2017 roku odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej, na którym Skarbnik 

Gminy Pani Danuta Tupaj wraz z Wójtem Gminy udzielali wyczerpujących odpowiedzi i 

informacji o wykonaniu budżetu Gminy Dąbrówno za 2016 rok. 

Rezultatem prac komisji jest wydanie w dniu 27 kwietnia 2017 roku pozytywnej opinii w 

sprawie wykonania budżetu Gminy za rok 2016 oraz działając na podstawie art. 18 a, ustawy 

z  dnia 08 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2016 r., poz. 446 z 

późn. zm.) sporządzenie wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Dąbrówno Panu 

Piotrowi Zwalińskiemu za 2016 rok. Opinia Komisji Rewizyjnej wraz z wnioskiem o 

udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Dąbrówno została niezwłocznie przesłana do 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Krzemiński odczytał uchwałę Nr RIO.VIII-0120-

147/17 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 30 marca 

2017 roku (załącznik nr 4) opiniującą pozytywnie przedłożone przez Wójta Gminy Dąbrówno 

sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2016.  

Przewodniczący Pan Andrzej Krzemiński przedstawił uchwałę Nr RIO.VIII-0120-247/17 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 04 maja 2017 roku 

dotyczącą pozytywnego zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówno 

w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium za 2016 rok (załącznik nr 5). 
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Przewodniczący Rady powołał się na zapis w Statucie Gminy Dąbrówno mówiący o tym, że 

nie ma potrzeby odczytywania uchwał, które zostały dostarczone Radnym we wcześniejszym 

terminie. Zarządził głosowanie w sprawie nieodczytywania niniejszych uchwał. 

Głosowanie: 

 za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Po zakończonej dyskusji na temat wykonania budżetu gminy za 2016 rok Przewodniczący 

zarządził głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XXXV/200/17 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Marek Zalewski odczytał wniosek (załącznik nr 7) 

Komisji Rewizyjnej  Rady Gminy Dąbrówno w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Dąbrówno za 2016 rok. 

 

Ad. 3 lit. f) w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Dąbrówno z tytułu 

wykonania budżetu za 2016 rok.  

Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówno Pan Andrzej Krzemiński przed przystąpieniem 

do głosowania poinformował, że uchwałę w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta 

podejmuje się w sposób jawny, bezwzględną większością głosów ustawowego składu 

Rady. W XXXV Sesji Rady Gminy Dąbrówno uczestniczyło 15 Radnych na 15 osobowy 

skład Rady. Bezwzględna większość ustawowego składu Rady wynosi 8 głosów. 

Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówno Pan Andrzej Krzemiński zapytał: „Kto jest za 

przyjęciem wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 

Dąbrówno z tytułu wykonania budżetu Gminy Dąbrówno za 2016 rok”? W głosowaniu 

uczestniczyło 15 Radnych na 15 osobowy skład Rady. 

Głosowanie: 

 za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 
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 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XXXV/201/17 w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Dąbrówno 

została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Zmiana składu Rady z 15 na 14. Obrady opuścił Radny Pan Marek Zalewski. 

 

Ad. 4 lit. a) w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dąbrówno na lata 2017 – 2025. 

Skarbnik Gminy Pani Danuta Tupaj przedstawiła projekt uchwały dotyczący zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017 – 2025. Uzasadnienie stanowi załącznik nr 9. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówno Pan Andrzej Krzemiński zarządził głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głos 

Uchwała Nr XXXV/202/17 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

 

Zmiana składu Rady z 14 na 15. Na obrady powrócił Radny Pan Marek Zalewski. 

 

Ad. 4 lit. b) zmiany w budżecie Gminy Dąbrówno na 2017 r.  

Skarbnik Gminy Pani Danuta Tupaj przedstawiła projekt uchwały dotyczący zmian w 

budżecie gminy na rok bieżący. Uzasadnienie stanowi załącznik nr 11. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XXXV/203/17 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu.  

 

Ad. 4 lit. c) w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Dąbrównie. 
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Kierownik GOPS w Dąbrównie Pani Marzena Marchlewska poinformowała, że do Statutu 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dąbrównie wprowadza się następujące zmiany:  

1) w § 1 pkt.22 otrzymuje brzmienie: 

     -„22) Ustawy z dnia 4 listopada 2016 r. o wsparciu kobiet w ciąży i rodzin  „Za życiem”  

               (Dz. U. poz. 1860).” 

2) w  § 1 dodaje się pkt. 27 w brzmieniu:  

     -„27) Innych ustaw nakładających obowiązki i uprawnienia na Ośrodek." 

3) w § 7 ust.2  pkt. 7  otrzymuje brzmienie: 

     - „7) przyznawania i wypłacania jednorazowego świadczenia z tytułu urodzenia się   

              dziecka, u którego zdiagnozowano ciężkie i nieodwracalne upośledzenie albo   

              nieuleczalną chorobę  zagrażającą życiu,  które powstały w prenatalnym okresie  

              rozwoju dziecka lub w czasie porodu," 

4) w  § 7 dodaje się pkt. 8 w brzmieniu: 

     - „8) inne zadania wynikające z upoważnienia lub przepisów prawa." 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XXXV/207/17 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu. 

 

Ad. 4 lit. e) w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla 

podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy Dąbrówno. 

Sekretarz Gminy Pani Grażyna Halkiewicz przedstawiła projekt uchwały informując, że 

zmianie ulega wysokość dotacji celowej  udzielanej z budżetu Gminy Dąbrówno  dla 

podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na obszarze Gminy Dąbrówno : 

1)  dla podmiotów prowadzących żłobki miesięczna dotacja na każde dziecko objęte 

opieką wynosi  150,00 złotych , 

2) dla podmiotów prowadzących kluby dziecięce miesięczna dotacja na każde 

dziecko  objęte opieką wynosi  150,00 złotych . 

Sekretarz Gminy udzielała odp. na zadawane pytania. 

Przewodniczący po zakończonej dyskusji zarządził głosowanie. 

Głosowanie: 
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 za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XXXV/204/17 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu.  

 

Ad. 4 lit. f) w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Dąbrówno. 

Projekt uchwały został przygotowany z powodu przejścia na emeryturę Skarbnika Gminy 

Pani Danuty Tupaj. Uzasadnienie stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały i poddał ją pod 

głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XXXV/205/17 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu.  

Wójt Gminy Pan Piotr Zwaliński odczytał podziękowanie za wieloletnią pracę w Urzędzie 

Gminy, która wykonywana była wzorowo, sumiennie i rzetelnie. 

Złożone zostały życzenia, zebrani wręczyli Pani Skarbnik upominki i kwiaty. 

Pani Skarbnik podziękowała za dotychczasową współpracę z Radą Gminy, Sołtysami oraz 

Wójtem i pracownikami Urzędu Gminy w Dąbrównie. 

 

Ad. 4 lit. g) w sprawie powołania Skarbnika Gminy Dąbrówno. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały powołującej Panią Joannę Krystynę 

Żarczyńską na Skarbnika Gminy Dąbrówno. Uzasadnienie stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu.  

W związku z brakiem pytań poddał uchwałę pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XXXV/206/17 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 18 do 

protokołu. 
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Wójt Gminy i Radni Gminy Dąbrówno złożyli Pani Joannie Żarczyńskiej życzenia owocnej 

pracy na nowym stanowisku. 

 

Ad. 5. Przyjęcie „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2016 dla Gminy Dąbrówno.” 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Krzemiński poinformował, że ocena zasobów 

pomocy społecznej za rok ubiegły została Radnym dostarczona we wcześniejszym terminie, 

w związku z czym poprosił o pytania. 

Zebrani dyskutowali na temat ilości osób, które otrzymały zasiłek z tytułu bezrobocia. 

Kierownik GOPS w Dąbrównie Pani Marzena Marchlewska udzielała odp. na zadawane 

pytania.  

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Ocena zasobów została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad. 6. Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy Gminy Dąbrówno z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3, ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

terenie Gminy Dąbrówno za rok 2016. 

Zastępca Wójta Pani Dorota Szczurowska poprosiła o ewentualne pytania, ponieważ 

sprawozdanie zostało Radnym dostarczone we wcześniejszym terminie celem zapoznania się.  

Radni nie zgłosili uwag. 

Przewodniczący poddał sprawozdanie pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie i stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Ad. 7. Przyjęcie protokołu z XXXIV Sesji Rady Gminy Dąbrówno. 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu, w związku z czym Przewodniczący zarządził 

głosowanie. 
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Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 1 głos 

Protokół został przyjęty większością głosów. 

 

Ad. 8 . Interpelacje i wnioski Radnych Gminy.  

Radny Pan Marek Zalewski powrócił do tematu związanego z usytuowaniem w pierwotnym 

miejscu  koszy na nieczystości stałe w miejscowości Samin. Zaproponował, aby pojemniki 

wróciły na pierwotne miejsce, jeżeli nie ma możliwości dostawienia dodatkowych koszy. 

Wójt w odp. poinformował, że odbył w tej sprawie stosowne rozmowy i zapewnił, że w 

najbliższym czasie kosze zostaną ustawione w pierwotnym miejscu nieodpłatnie.  

Przewodniczący Rady Pan Andrzej Krzemiński zapytał, czy z funduszu sołeckiego można 

wyodrębnić środki na opłaty związane z wywozem śmieci z imprez okolicznościowych w 

świetlicach wiejskich? 

Skarbnik Gminy Pani Danuta Tupaj w odp. poinformowała, że pracownik urzędu w ostatnim 

czasie uczestniczył w szkoleniu dot. funduszu sołeckiego, na którym poruszony był ten temat 

i niestety, ale nie ma takiej możliwości. 

Radny Pan Jacek Królikowski zapytał o remonty dróg gminnych, które wymagają 

interwencji? 

Wójt w odp. poinformował, że członkom Komisji Budownictwa przekazane zostaną podania 

sołtysów sołectw Gminy Dąbrówno, w których wskazane są drogi gminne wymagające 

remontów. Konieczne będzie zwołanie posiedzenia komisji i rozpatrzenia złożonych podań. 

Radna Pani Joanna Kaźmierska poprosiła o zmobilizowanie funkcjonariuszy policji do 

częstszych patroli drogowych na terenie naszej gminy, ponieważ samochody poruszają się z 

nie odpowiednią prędkością na terenie zabudowanym.   

Zdaniem Radnej Pani Genowefy Szczepańskiej dodatkowe służby funkcjonariuszy policji 

powinny odbywać się w godzinach popołudniowych.  

Wójt w odp. poinformował, że na ten temat powinien wypowiedzieć się Kierownik 

Posterunku Policji w Dąbrównie, ponieważ to On ustala grafik służb i zgłasza do Komendy 

Powiatowej. 

Przewodniczący Rady zapewnił, że Kierownik Posterunku Policji jest zapraszany na każdą 

Sesję Rady Gminy Dąbrówno. 
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Po wysłuchaniu wypowiedzi Radnych na temat pracy funkcjonariuszy policji Wójt Gminy 

wyjaśnił w jakich sytuacjach powinna być wykorzystywana strona internetowa „Krajowa 

Mapa Zagrożeń” oraz jaki charakter mają służby ponadnormatywnych, m.in. kiedy mogą się 

odbywać.  

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Grażyna Wańkowicz poprosiła Wójta o interwencję w 

sprawie dokończenia zaczętych prac przez Zakład Energetyczny usunięcia słupa 

energetycznego w miejscowości Jabłonowo.  

Radny Pan Marek Zalewski poprosił o wystosowanie pisma do Zarządu Dróg Powiatowych o 

ograniczenie tonażu na odcinku drogi gminnej (asfaltowa) nr 154026N w miejscowości 

Samin. Dodał, że droga jest w złym stanie technicznym, a ponadto użytkowana jest przez 

samochody ciężarowe, które pogarszają jej i tak zły stan techniczny. Nadmienił, że droga 

przebiega koło jego posesji i we własnym zakresie dba o wygląd pobocza, poprzez koszenie i 

sianie trawy.  

Zdaniem Radnego jedynym rozwiązaniem jest ograniczenie tonażu na omawianej drodze 

gminnej.  

Radny Rady Powiatu Pan Andrzej Waszczyszyn poinformował, że przy każdej drodze jest 

tzw. pas przy drogowy, który powinien pozostać w nienaruszonym stanie i być zabezpieczony 

odpowiednimi materiałami, a nie trawą. Potwierdził, że w zaistniałej sytuacji jedynym 

rozwiązaniem jest wystosowanie odpowiedniego pisma przez gminę do starostwa 

powiatowego.   

Radna Pani Genowefa Szczepańska w ramach interpelacji poprosiła o włączenie lamp 

oświetleniowych w parku w Dąbrównie. 

Wójt poprosił o zgłaszanie problemów z oświetleniem ulicznym do Urzędu Gminy, pokój nr 

4. 

Radny Pan Bartosz Sołtan poprosił o interwencje w sprawie wycięcia zakrzaczeń, zarośli w 

ciągu drogi Kalbornia – Leszcz, gmina Dąbrówno, które utrudniają widoczność. 

Radna Pani Genowefa Szczepańska poprosiła o wystosowanie pisma w sprawie wycinki 

drzew w ciągu drogi wojewódzkiej w miejscowości Brzeźno Mazurskie, gdzie w okresie 

zimowym doszło do tragicznych  wypadków samochodowych.  

Sekretarz Gminy Pani Grażyna Halkiewicz w odp. poinformowała, że sprawa wycinki tych 

drzew jest w toku. 
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Ad. 9. Sprawy różne.  

Przewodniczący Rady Pan Andrzej Krzemiński poinformował, że do Rady wpłynęły 

następujące pisma: 

a) stanowisko rodziców dzieci PSP Dąbrówno w sprawie negatywnych wypowiedzi, co 

do pracy jako nauczyciela Radnego Pana Michała Mielczarka – załącznik nr 21; 

b) prośba o zwiększenie środków finansowych w budżecie gminy dla Stowarzyszenia 

Straży Ochrony Przyrody i Praw Zwierząt w Leszczu – załącznik nr 22; 

c) w sprawie zmiany zapisu w Statucie Gminy Dąbrówno (§ 57 pkt. 2) – załącznik nr 23. 

Ad. b) w sprawie pisma dotyczącego zwiększenia środków finansowych na potrzeby 

Stowarzyszenia Przyrody i Praw Zwierząt Przewodniczący zapytał Wójta, czy istnieje taka 

możliwość? 

Wójt Gminy w odp. poinformował, że gmina w miarę możliwości wspiera działania 

Stowarzyszenia i na chwilę obecną gmina nie może zwiększyć środków finansowych, które 

zostałyby przekazane na potrzeby stowarzyszenia. Nadmienił, że wysokość dofinansowania 

dla stowarzyszenia działającego na terenie naszej gminy nie należy porównywać z 

wysokością dofinansowań stowarzyszeń gmin ościennych . 

Ad. c) Sekretarz Gminy Pani Grażyna Halkiewicz poinformowała, że do gminy wpłynął 

wniosek mieszkańców miejscowości Bartki i Pląchawy o powołanie odrębnego sołectwa. 

Nadmieniła, że wymienione miejscowości obecnie wchodzą w skład sołectwa Tułodziad, 

gmina Dąbrówno. Zgodnie z zapisem w Statucie Gminy § 57 pkt. 2., który mówi, że „liczba 

mieszkańców nowo tworzonego sołectwa nie może być mniejsza niż 100 osób, którym 

przysługuje czynne prawo wybiorcze”. Dodała, że ilość mieszkańców z obu miejscowości nie 

spełnia wymaganych kryteriów dot. utworzenia sołectwa.  

Radna Pani Genowefa Szczepańska stwierdziła, że należy się zastanowić, czy jest potrzeba, 

aby z miejscowości 40 osobowej tworzyć sołectwo. 

Sołtys Sołectwa Tułodziad Pani Teresa Jara dodała, że nie ma nic przeciwko, aby mieszkańcy 

Bartek i Pląchaw odłączyli się od sołectwa i stworzyli sołectwo oddzielne.  

Przewodniczący Rady poinformował, że pismo zostało podpisane przez jednego mieszkańca 

miejscowości Pląchawy, a Jego zdaniem podpisy powinni złożyć wszyscy mieszkańcy obu 

miejscowości. 

Wójt Gminy poinformował, że gmina jest w posiadaniu listy z podpisami mieszkańców w tej 

sprawie. Mieszkańcy zostali poinformowani, że z powodu zbyt małej ilości mieszkańców obu 

miejscowości nie ma możliwości wyodrębnienia sołectwa. Efektem odpowiedzi jest pismo o 

zmianę zapisu w Statucie Gminy Dąbrówno.  
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Podjęta została dyskusja w tej sprawie. 

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący stwierdził, że w tym celu zwołane zostanie wspólne 

posiedzenie Komisji Rady Gminy Dąbrówno, na które zaproszeni zostaną przedstawiciele 

miejscowości zainteresowanych utworzeniem oddzielnego sołectwa.  

Mieszkaniec Gminy Dąbrówno poprosił o interwencję w sprawie parkingu przy urzędzie 

gminy, gdzie samochody są parkowane nie zgodnie z przepisami. 

Wójt ustosunkowując się do powyższej wypowiedzi udzielił odp. w tej sprawie.  

Sołtys Sołectwa Okrągłe poprosił o natychmiastową interwencję w sprawie drogi do 

miejscowości Okrągłe. Dodał, że wyrównanie jej równiarką nie przynosi efektu, ponieważ po 

ok. dwóch tygodniach stan drogi ulega ponownie pogorszeniu. Podczas opadów na drodze 

powstaje nawierzchnia z błota, która całkowicie utrudnia przejazd. 

Radny Pan Michał Mielczarek powrócił do tematu związanego z przekazaniem stołówki 

znajdującej się przy Publicznym Gimnazjum w Dąbrównie osobie prywatnej zaznaczając, że 

cena obiadów nie pozostanie w tej samej cenie, lecz ulegnie zmianie. Ponadto Radny dodał, 

że dwie  osoby zatrudnione w kuchni stracą pracę. 

Kontynuując Radny dodał, że nauczyciele Gimnazjum podczas rozmowy o reformie oświaty 

zapewniani byli, że nie stracą pracy, a okazuje się, zupełnie co innego, m.in. konieczne jest 

uzupełnianie etatu. Zdaniem Radnego nie zrozumiałym jest fakt, że mieszkaniec naszej 

gminy, będący nauczycielem w tutejszym Gimnazjum musi uzupełniać etat, a osoba 

zatrudniona z innej gminy nie ma takiego przymusu, ponieważ ma zapewniony cały etat.  

Radny Pan Marek Zalewski powrócił do tematu związanego z referendum, które odbyło się 

na terenie naszej gminy na początku bieżącego roku. 

Radny poinformował, że na stronach internetowych dokonywane są wpisy pod adresem 

Wójta Gminy Dąbrówno, nadawca „podszywa się” pod Niego. Radny Pan Marek Zalewski 

zapewnił, że nigdy nie umieścił żadnego wpisu na stronach internetowych. Nadmienił, że 

sprawa została zgłoszona do prokuratury.  

Kontynuując Radny poinformował, że nie ma nic do ukrycia, ani sobie do zarzucenia. 

Oficjalnie poprosił, że jeżeli ktoś chce coś powiedzieć na Jego temat, aby uczynił to prosto w 

oczy, a nie poprzez umieszczanie niestosownych wpisów w internecie.  

Radny Pan Michał Mielczarek zapytał, kto podjął decyzję w stosunku do Radnego jako 

nauczyciela Publicznego Gimnazjum w Dąbrówno co do Jego zatrudnienia w przyszłym 

półroczu? 
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Sekretarz Gminy stwierdziła, że pytanie powinno zostać skierowane do Dyrektora 

Publicznego Gimnazjum w Dąbrównie, ponieważ to On jest autorem projektu 

organizacyjnego szkoły i pracodawcą zatrudniającym nauczycieli. 

Radny Rady Powiatu Pan Andrzej Waszczyszyn przedstawił informację dotyczącą bardzo złej 

sytuacji szpitala powiatowego w Ostródzie.  

Radny Pan Michał Mielczarek zapytał, czy zdaniem Radnego Powiatowego w porządku jest 

zapewnienie pełnego etatu osobie nie będącej z naszej gminy? 

Radny Rady Powiatu Pan Andrzej Waszczyszyn w odp. poinformował, że zawsze był 

zwolennikiem, aby pierwszeństwo w zatrudnieniu mieli mieszkańcy z Gminy Dąbrówno.  

Jednak decyzja należy do pracodawcy, a w przypadku sytuacji w jakiej znalazł się Radny – do 

Dyrektora szkoły. 

Radny Pan Bartosz Sołtan zauważył, że osoby z naszej gminy mają zatrudnienie w gminach 

ościennych i jeżeli gmina nie będzie dawała możliwości zatrudniania osób z zewnątrz, to 

sytuacja może się odwrócić w stosunku do naszych mieszkańców.  

Wójt w odp. poinformował, że Pan Mielczarek ma zapewnione godziny, a cała sytuacja jest 

wynikiem reformy oświaty. Poprosił, aby Radny sprawy pracownicze wyjaśniał w swojej 

szkole, ze swoim pracodawcą.  

Mieszkaniec gminy zaproponował, aby Wójt poinformował zebranych, jakie są trudności w 

zatrudnieniu osób na terenie naszej gminy w ramach prac interwencyjnych.  

Wójt w odp. potwierdził, że w ostatnim czasie zatrudnianie osób w ramach prac 

interwencyjnych i społecznych stanowi problem z powodu braku chętnych do pracy. Dodał, 

że podczas ogłaszania naboru na wolne stanowiska urzędnicze również gmina boryka się z 

mała liczbą osób zainteresowanych podjęciem pracy w urzędzie. Najczęściej zgłaszający się 

kandydaci pochodzą z gmin sąsiednich.  

 

Po zakończonej dyskusji i wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zakończył 

posiedzenie XXXV Sesji Rady Gminy Dąbrówno.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała: 

Dorota Kędzierska  

 


